
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 18 januari 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis 

Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Mirjam 
Vergeer (notulen) 

Gasten:  Suzanne v.d. Gein en Zoë Bos (videoverbinding) beleidsadviseurs gemeente voor 
agendapunt 2  

  
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom en deelt mee dat 
Zoë Bos aansluit via Teams. Verder wordt als extra punt (bij 8) de voordracht van een nieuw lid  
geagendeerd. 
 
2 Informatie vanuit de gemeente 
Aan de hand van een presentatie (zie bijlage) neemt Suzanne ons mee in de stand van zaken  
uitvoering MAG. Het advies van de Participatieraad met betrekking tot de 
uitvoeringsagenda is  volledig overgenomen. Er zijn rijksmiddelen (SPUK) toegekend. De 
termijnagenda (jaarplanning) moet in februari klaar zijn. 
Verschillende acties zijn al gestart. Bijvoorbeeld is de opdracht voor de projectleider Woerden Wijzer  
klaar. Wij kunnen maart/april deze projectleider uitnodigen om bijgepraat te worden. Angela Meijer  
zou ons kunnen bijpraten over de voortgang ontmoetingsplekken. 
Suzanne vraagt wat wij van de sheets vinden: toegankelijker dan lappen tekst. Er worden wel veel  
afkortingen gebruikt die niet bij iedereen bekend zijn. Aan haar wordt gevraagd of het proces goed  
verloopt en Suzanne antwoordt dat zij tevreden is. Ook wordt gevraagd of het grootste risico de  
personele invulling is en dat is zo. Zij kan in februari nog een keer bij onze vergadering aanwezig zijn. 
Daarna is zij tot eind augustus afwezig wegens een sabbatical. 
Verder wordt nog gevraagd of de bij de gemeente bekend is dat Gro Up (jongerenwerk) niet door 
iedereen positief wordt beoordeeld. 
  
Er volgt een voorstelrondje omdat Zoë Bos voor het eerst aanwezig is. Zij vertelt het e.e.a. over 
IZA /GALA (Gezond Actief Leven Akkoord). Dit gebeurt a.d.h.v. de presentatie die al bij de  
vergaderstukken zat. 
De regie van het proces in de provincie Utrecht ligt bij het zorgkantoor. Woerden hoort bij de subregio  
Utrecht-West. De regionale doelen worden door 3 werkgroepen naar de subregio vertaald. 
Er wordt een vraag gesteld over het identificeren van kwetsbare groepen: dit gebeurt eerst en daarna  
kunnen bijvoorbeeld in bepaalde wijken bepaalde mensen worden ondersteund. Ook wordt gevraagd  
of Woerden wel invloed heeft in Utrecht-West. Dat is zo, omdat er vertegenwoordiging vanuit 
Woerden in de werkgroepen zit.  
De plannen zijn er en nu komt de uitvoering. Er komt hiervoor een team met een eigen projectleider.  
En bepaalde plannen die eerder bekend waren zijn al opgenomen in de Uitvoeringsagenda MAG. 



Budget is er vanuit de regio en vanuit het rijk (SPUK-gelden). Deze budgetten lopen in de uitvoering  
door elkaar met de budgetten MAG. Er wordt nog gevraagd naar de governancestructuur: personeel  
komt zoveel mogelijk uit gemeentelijke organisaties, aangevuld met mensen van externe bureaus. Er  
wordt opgemerkt dat bij werving altijd ervaring bij gemeentelijke organisaties vereist wordt. Dat  
maakt de groep waaruit geworven kan worden erg klein, terwijl mensen elders veel ervaring kunnen  
hebben opgedaan. 
Zoë vraag hoe de Participatieraad wil worden meegenomen. Onze invloed hangt af van de  
governance, maar de uitvoering is in ieder geval onder deel van de MAG en daarin worden we  
meegenomen. 
 
3 Begroting kernteams 
Elk team maakt voor 29 januari een begroting voor 2024 en daarna komt dit onderwerp terug op de  
agenda van februari 2024. 
 
4 Communicatie Participatieraad 
Dit onderwerp wordt ingeleid door het DB. Het doel van onze website is dat degenen die meer 
informatie willen over de Participatieraad, die daar kunnen vinden. Die info moet up-to-date, 
toegankelijk en vindbaar zijn en dat is ook zo. De vraag aan de leden is dus wat zij missen. Er wordt 
geantwoord, dat de website qua vormgeving en uitstraling verbeterd kan worden zodat hij meer 
uitnodigend wordt (om mee te denken). De site kan persoonlijker worden door foto’s en wat 
persoonlijke info van de leden erop te plaatsen.  
Jip en Janneke-taal is niet mogelijk, omdat de adviezen en bijvoorbeeld het huishoudelijk reglement 
in formele taal moeten worden opgesteld. Wel zou in simpelere taal kunnen worden toegelicht wat 
de impact van de adviezen is. 
Er wordt verder aangegeven dat onze achterban uitgebreid (nieuwe werkwijze kernteams) kan 
worden, maar dat de website dit niet aangeeft.   
Als onze basis op orde is, komt het moment om naar buiten te treden, bijvoorbeeld naar het Kontakt. 
 
Er wordt afgesproken te starten met foto’s en een persoonlijk stukje van de leden.  
Wij kunnen zelf wijzigingen aanbrengen op de website. Als iemand het contactformulier invult komt  
dat bij de ambtelijk ondersteuner terecht. 
 
5 Contacten met de verschillende buurtplatforms 
Er wordt een verdeling van leden over de platforms gemaakt (zie bijlage). 
 
6 Lopende adviesaanvragen 
Er loopt momenteel niets. De gemeente heeft echter geen adviesaanvragen ingediend over een 
aantal onderwerpen dat wel bij de raad is geweest: 
Kaderbrief Ferm Werk 
Inkoop jeugdzorg Utrecht-West 
Evaluatie nieuwe Wet inburgering. 
 
In zijn algemeenheid wordt opgemerkt, dat de gemeente een capaciteitsprobleem heeft en dat het 
aannamebeleid (je moet ervaring hebben bij een gemeente) belemmerend werkt op het aantal 
sollicitanten. Dit kan in een advies aangegeven worden. 
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
Een kernteamlid wil lid van de raad worden. Haar voordracht wordt behandeld bij agendapunt 8. 
Er wordt gevraagd hoe om te gaan met digitale nieuwsbrieven: iedereen leest deze als ze het eigen 
thema betreffen. Als er iets in staat voor een andere kernteam dat wordt dit doorgestuurd. 
 



- Kernteam Jeugd 
Het team volgt de plannen betreffende de jongerenraad, maar er zit nog steeds weinig schot in. Gro 
Up moet dit oppakken, dus is goed om te achterhalen wie de contactpersoon in deze is. 
De kerngroep is benaderd om mee te denken over jeugdige mantelzorgers. 
 

- Kernteam Werk & Inkomen 
Er was op 5 december overleg met de beleidsmedewerker. Het was een prettig gesprek en er is een 
volgend gesprek gepand op 5 maart. Daar zal ook de cliëntenraad van Ferm Werk vertegenwoordigd 
zijn. Er wordt gesproken over de Stadspas. Verder wordt er een afspraak met Kwadraad gepland over 
zaken die maatschappelijk werk en werk en inkomen betreffen. 
 
8 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
De voordracht van een nieuw lid wordt besproken. Iedereen is akkoord en zij kan de volgende keer  
aansluiten.  
 
9 Verslag vergadering 21 december 2023  
Dit wordt vastgesteld. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand november 2023  
Punt 2 kan eraf: de raad is nu compleet. 
Voor punt 3 ervaringsdeskundigheid zullen worden uitgenodigd Nely Sieffers en Enik i.p.v. mensen 
van de Boogh. Uitnodigen voorzitter NIO wordt als nieuw punt toegevoegd. 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Er wordt gevraagd of er een vaste contactpersoon vanuit het DB voor elk kernteam is. Dat was 
vroeger zo. Nu wordt ervoor gekozen om eventuele vragen in de app te zetten. 
Een van de leden heeft nog een vergoeding tegoed en heeft deze nog steeds niet ontvangen. De 
penningmeester zal navraag doen. 
De vergadering wordt even na 22 uur gesloten. 
 
 
 
 
 


